
آرمان ملی : پرسپولیس مقابل آلومینیوم از میانه های زمین 
گل دریافت کرد تا در اولین دیدار با سرمربیگری اوسمار تن به 

شکست دهد. 
   شکست 

تیم فوتبال پرسپولیس نیم فصل دوم لیگ برتر را با شکست 
ک آغاز کرد تا اوسمار ویرا در اولین حضور  مقابل آلومینیوم ارا
خود به عنوان سرمربی شکست را تجربه کند. دقیقه 2 ضربه 
مهدی لیموچی از داخل محوطه جریمه را بیرانوند برگشت 
داد. دقیقه 46 داور به دلیل تمارض به شهاب زاهدی کارت زرد 
نشان داد. دقیقه 51 شهاب زاهدی موقعیت تک به تک عالی 
با گوهری را از دست داد و دروازه بان آلومینیوم به خوبی مقابل 
ضربه او ایستادگی کرد. دقیقه 75 اشتباه عجیب بیرانوند باعث 
شد تا امیر نوری از میانه زمین به زیبایی دروازه پرسپولیس را باز 
کند. در این صحنه علیرضا بیرانوند از دروازه بیرون آمده بود که 
بازیکن آلومینیوم با زیرکی توپ را پشت سر او انداخت و دروازه 
پرسپولیس را باز کرد. دقیقه 79 شوت سعید صادقی از پشت 
محوطه جریمه با اختلاف کم از کنار دروازه راهی اوت شد. دقیقه 
83 حملات پرسپولیس بی ثمر ماند و شوت سروش رفیعی توپ 
را به بالای دروازه فرستاد. دقیقه 88 نبیل باهویی به شکلی 
بسیار عجیب پس از نفوذ به داخل محوطه جریمه توپ را به 
تور کناری دروازه آلومینیوم کوبید. دقیقه 5+90 کنترل سعید 
صادقی و ضربه این بازیکن پشت مدافعان آلومینیوم به شکلی 
ک توسط مدافعان برگشت داده شد. دقیقه 6+90 محمد  خطرنا
حسین کنعانی زادگان به دلیل خطا روی بازیکن آلومینیوم کارت 

زرد دریافت کرد.
   صحبت سرمربی 

اوسمار ویرا پس از شکست پرسپولیس مقابل آلومینیوم 
ک اظهار داشت: نیمه اول تقریبابازی یکسانی بود، ولی تیم  ارا
کند. ما هم شانس هایی  آلومینیوم توانست فضاهایی پیدا 
داشتیم که می توانستیم از آنها استفاده کنیم، ولی متأسفانه 
نشد. بین نیمه با صحبت هایی که داشتیم در نیمه دوم بازی 
را در دست گرفتیم و توانستیم موقعیت های خلق کنیم، ولی 
متأسفانه گل نشد و حریف از فرصت ها استفاده کرد و به ما گل زد. 
ما باید در بازی های آینده بیشتر تلاش کنیم و بتوانیم از فرصت ها 
استفاده کرده و گل بزنیم. سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس در 
کنش به سؤالی درباره دلایل انتخابش به عنوان سرمربی این  وا
تیم تصریح کرد: من به تصمیم باشگاه احترام می گذارم؛ باشگاه 
هیئت مدیره و مدیر و بازیکنانی حرفه ای دارد که کار می کنند. 
رابطه خوب من با بازیکنان هیچ ربطی به اینکه من به عنوان 
سرمربی انتخاب شدم، ندارد. انتخابم به خاطر این بود که من 
یک سال و نیم کنار تیم بودم و قرار است همان کار را ادامه دهیم. 

به نظرم این سؤال را باید از مدیرعامل و هیئت مدیره بپرسید. 
اوسمار راجع به دلایلش برای تمرین برخی بازیکنان بعد از بازی و 
اینکه آیا این موضوع ربطی به تنبیه بازیکنان داشته است یا خیر، 
توضیح داد: هیچ ربطی به تنبیه ندارد. اتفاقامن خیلی از بچه ها 
راضی بودم و دوست دارم بیشتر خودشان را نشان دهند، چون 
توانایی اش را دارند. این کار به خاطر برنامه ای بود که از قبل 
داشتیم. وی راجع به این موضوع که با باخت مقابل آلومینیوم 
ک فشار هواداران بیشتر خواهد شد،  اظهار کرد: همیشه در  ارا
تیم های بزرگ دنیا برای کار فشار وجود دارد و پرسپولیس هم 
یکی از این تیم هاست. تنها چیزی که می تواند این فشار را برطرف 
کند بازی خوب و بردن است. می خواهم به هواداران قول بدهم 

که بچه ها صد درصدشان را در 
زمین گذاشتند و هیچ وقت در 
تمرین و بازی کم نمی گذارند. 

تنها چیزی که باید به آن فکر کنیم 
این است که به خودمان بیاییم و به 

بازی بعد فکر کنیم. متأسفانه ما در بازی 
گر بودند می توانستند  گر نداریم و ا بعد تماشا

خیلی به ما کمک کنند.
   نظر پیشکسوتان

ضیا عربشاهی بازیکن سابق پرسپولیس در گفت و 
ک در  گو با ایسنا درباره شکست این تیم مقابل الومینیوم ارا

لیگ برتر اظهار کرد: پرسپولیس خیلی خوب شروع نکرد و خیلی 
بد بازی کرد. برای این تیم با این همه هوادار خوب نیست که یک 
نفر به اسم اوسمار مربی این تیم باشد. از آوردن این مربی انتقاد 
می کنم زیرا به نظرم در زمان گل محمدی هم ایشان آنچنان 
کمکی هم نبوده و فقط تمرین دهنده بوده است. باید بگویم 
اوسمار در پرسپولیس تصمیم گیرنده نیست و ارنج تیم با کمک 
بازیکنان انجام می گیرد و متاسفم برای تیم بزرگ که یک مربی 
کوچک را سرمربی تیم کرده اند. بازیکن سابق پرسپولیس افزود: 
چرا یک مربی را آورده اند که در قواره تیم نیست. خود مدیریت و 
برخی از اعضای هیات مدیره در حال ضربه زدن به پرسپولیس 
هستند و فقط شهریاری رئیس هیات مدیره موافق این مربی 
خارجی نیست. باید اسکوچیچ را سرمربی می کردند زیرا کارش 
را بلد بود و فقط شاید کمی مدیریتش ضعیف بود که آن هم یک 

دستیار بزرگ را کنارش قرار می دادند.
   صحبت بیرو

علیرضا بیرانوند بعد از شکست یک بر صفر تیمش مقابل 
ک اظهار داشت: شاید کسی از من انتظار نداشت  آلومینیوم ارا
که امروز چنین گلی را بخورم، ولی به هر حال روی غفلت خودمان 
این گل را دریافت کردیم. ما شکست خوردیم و من به هواداران، 

کادر فنی و بازیکنان تیم آلومینیوم بابت این برد تبریک می گویم. 
وی در ادامه افزود: اینقدر شهامت دارم که اینجا عذرخواهی 
کنم. به هر حال چنین اتفاقاتی می افتد و گاهی از این گل ها به 
ثمر می رسد که از دست آدم کاری برنمی آید. در کل بازی خوبی 
کردیم و ناراحتی من از این است که بازی خوبی انجام دادیم و با 
وجود این بازی خوب باختیم. سنگربان تیم فوتبال پرسپولیس 
ک تن به شکست  که با اشتباه او سرخپوشان در خانه آلومینیوم ارا
دادند، خاطر نشان کرد: این آخرین مصاحبه من تا آخر فصل 
خواهد بود! می دانم هر وقت صحبت می کنم دشمن پیدا 
می کنم و امروز هم که دشمن شاد شدم. می خواستم امروز به 

تیمم کمک کنم، اما نشد.
   شکایت از داور 

رسانه باشگاه پرسپولیس با اعلام شکایت این باشگاه از 
ک در هفته شانزدهم لیگ  تیم داوری دیدار با آلومینیوم ارا
برتر فوتبال نوشت: »سرخپوشان ایران در حالی به مصاف 
ک رفتند که بر خلاف جریان بازی گل خوردند و  آلومینیوم ارا
ک ماند. با این حال، تصمیم اشتباه داور وسط  سه امتیاز در ارا
یعنی بیژن حیدری در صحنه خطای هند مدافع حریف آن هم 
در زمانی که بازی بدون گل دنبال می شد، همه چیز را تغییر داد. 
تمام کارشناسان داوری نیز روی این صحنه متفق القول اعلام 
کردند که پنالتی پرسپولیس گم شده است و به راحتی 3 امتیاز از 

سرخپوشان گرفته شد.
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از گل بدی که بیرانوند دریافت کرد تا انتقاد پیشکسوت 

اوسمار با شکست شــــروع کرد

 اینتر ستاره ایتالیایی اش  
را حفظ می کند

نیکولو بارلا به زودی قرارداد جدیدی با اینتر 
امضا خواهد کرد. سران تیم اینتر قصد دارند به 
زودی قرارداد نیکولو بارلا را تمدید کنند. قرارداد 
جدید این بازیکن 27 ساله ایتالیایی تا تابستان 
2029 اعتبار خواهد داشت و دستمزد او از 6 
میلیون یورو به 7 میلیون یورو افزایش می یابد. 
در ژانویه 2024، بارلا از رفتن به منچسترسیتی 
خودداری کرد و تصمیم گرفت در اینتر بماند. 
پپ گواردیولا علاقه زیادی به این هافبک دارد و 
تلاش کرد او را به خدمت بگیرد اما بارلا فاش کرد 
که علاقه ای به انتقال به لیگ برتر انگلیس ندارد. 
بارلا در سپتامبر 2020 از  کالیاری به  اینتر نقل مکان 
کرد. مبلغ این انتقال 32.5 میلیون یورو بود و او 
توانست در اینتر درخشش خوبی داشته باشد. 
قرارداد این بازیکن با این باشگاه تا تابستان 2026 
بود. ترنسفر مارکت ارزش این بازیکن ایتالیایی 
را 75 میلیون یورو ارزیابی کرده است. بارلا در 
فصل جاری 31 بازی انجام داده که طی آنها 2 
گل به ثمر رساند و 5 پاس گل داده است. اینتر 
در تابستان آینده به دنبال این است که با جذب 
دو بازیکن به صورت آزاد و رایگان ترکیب خود را 

تقویت کند. 

ویژه

گفتوگو

ابراهیم اسدی بازیکن سابق پرسپولیس در 
خصوص وضعیت این تیم در نیم فصل دوم 
رقابت های لیگ برتر صحبت کرد. وی اعتقاد 
دارد هواداران مثل سال های قبل باز هم توقع 

زیادی برای قهرمانی دارند. 
    درباره سرمربیگری اوسمار در نیم فصل دوم 

در تیم فوتبال پرسپولیس چه نظری دارید؟
که یک مربی زیر نظر سرمربی تیم   زمانی 
کار می کند، باید کارآیی لازم را داشته باشد و از 
کنند. بعد از  داشته های فنی مربی استفاده 
گل محمدی و باشگاه  قطع همکاری یحیی 
پرسپولیس اوسمار به عنوان سرمربی انتخاب 
شد، اما به نظرم پرسپولیس نیاز به سرمربی 
بزرگ تری  داشت تا به بهترین شکل تیم را هدایت 
کند. در هر حال این مسئولیت بزرگ به این مربی 
سپرده شد و باید دید که اوسمار چقدر می تواند 
با بازیکنان رفیق شود و به سمت نتایج دلخواه 
هواداران حرکت کند. رفاقت بازیکنان و مربیان در 
یک تیم برای موفقیت خیلی مهم و حیاتی است. 
البته شخص باتجربه ای همچون سیدجلال 
حسینی در کادر فنی تیم فوتبال پرسپولیس 
حضور دارد و می تواند به اوسمار کمک کند. 
امیدوارم کارهای لازم فنی به نحو احسن از طرف 
اوسمار انجام شود و تیم پرسپولیس در لیگ برتر 

بتواند نتایج خوبی را به دست آورد.
    آیا خریدهای پرسپولیس برای نیم فصل 

دوم مناسب بود یا خیر؟
 عبدالکریم حسن و اوستون ارونوف هنوز در 
شرایط مسابقه قرار نگرفته اند و باید بعد از انجام 
چند بازی در مورد کیفیت فنی آنها صحبت کرد، 
اما امیدوارم این بازیکنان در ترکیب تیم فوتبال 
پرسپولیس موفق باشند و بتوانند تیم را برای 
رسیدن به موفقیت کمک کنند.  در چند سال 
اخیر تیم فوتبال پرسپولیس خیلی خوب کار 
کرده و به خاطر همین هواداران مثل سال های 
قبل باز هم توقع زیادی برای قهرمانی دارند. اما 
باید این موضوع را هم در نظر داشته باشیم که 
در همین سال های موفقیت، پرسپولیس بیش 
از حد به چالش کشیده شده و متاسفانه برخی 
از مشکلات مانع رسیدن به نتایج مطلوب شده 
است. البته پرسپولیس در همه این سال ها فراز 
و نشیب های زیادی داشته و با شرایط سخت و 
گر  مشکلات بزرگ دست و پنجه نرم کرده است. ا
تیمی در روزهای سخت بتواند خوب بجنگد، به 
طور حتم می تواند به قهرمانی دست پیدا کند. 
باید منتظر بمانیم و ببینیم که پرسپولیس در 
نیم فصل دوم می تواند دوباره قهرمانی های خود 

را تکرار کند یا نه.

اسدی: 
هواداران پرسپولیس  

باز هم توقع زیادی 
برای قهرمانی دارند

قهرمانی  سنگ آهن بافق در لیگ  
برتر هندبال بانوان

تسنیم: سنگ آهن بافق قهرمان نوزدهمین 
دوره مسابقات لیگ برتر هندبال بانوان ایران 
فدراسیون  عمومی  روابط  گزارش  به  شد . 
هندبال، سنگ آهن بافق در هفته ماقبل پایانی 
و سیزدهم، نوزدهمین دوره لیگ برتر هندبال 
بانوان ایران توانست با پیروزی برابر فولاد سپاهان 
اصفهان برای دومین سال پیاپی قهرمان لیگ 
برتر هندبال شود. سنگ آهن بافق که در لیگ 
هجدهم نیز عنوان قهرمانی را از آن خود کرده بود، 
با پیروزی امروز برابر سپاهان با نتیجه 27 بر 25 و 
کسب 25 امتیاز از 11 برد، یک تساوی و یک باخت 
و دو امتیاز شرکت در لیگ آیندگان و جوانان، در 
صدر جدول رده بندی قرار گرفت و اختلاف امتیاز 
خود را با تیم رده دومی فولاد هرمزگان به شش 
رساند  تا یک هفته زودتر از پایان لیگ، بر سکوی 
نخست لیگ نوزدهم بایستد. در دیگر دیدارهای 
گرس جنوبی کازرون 44 بر 35 نفت و گاز  دیروز زا
گچساران را از پیش رو برداشت و شهید چمران 
لارستان 27 بر 36 سنندج را شکست داد. گفتنی 
است هفته چهاردهم و پایانی لیگ برتر هندبال 

بانوان ایران دوم اسفند برگزار می شود.

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
میزان: تیم ملی فوتبال ساحلی ایران در نخستین دیدار خود در 
جام جهانی فوتبال ساحلی 2024 امارات، از ساعت 20:30 پنجشنبه 
شب در ورزشگاه دیزاین دیستریکت دبی به مصاف اسپانیا رفت 
که این دیدار در پایان سه وقت معمول با تساوی 5 بر 5 همراه 
بود. تلاش دو تیم در سه دقیقه اضافه یک گل برای هر کدام از 
آن ها در پی داشت تا بازی با نتیجه 6 بر 6 به اتمام رسید تا ضربات 
پنالتی مشخص کننده برنده مسابقه باشد. در ضربات پنالتی علی 
کبری توپ های شان  میرشکاری، موحد موحدنژاد، امیرحسین ا
به گل تبدیل شد و ضربه محمدعلی مختاری را دروازه بان اسپانیا 
مهار کرد و با توجه به اینکه بازیکنان اسپانیا سه ضربه پنالتی شان 
هدر رفت ایران توانست با نتیجه 3 بر یک در ضربات پنالتی و در 
مجموع با نتیجه 9 بر 7 به برتری برسد. مسلم مسیگر، محمدعلی 
مختاری )چهار گل( و رضا امیری شش گل ایران را در وقت های 

معمول و اضافه بازی مقابل اسپانیا به ثمر رساندند.  
تسنیم:  نساجی با صدور بیانیه ای نسبت به اتفاقات داوری 
کنش نشان داد. رسانه رسمی باشگاه  دیدار این تیم با پیکان وا
نساجی مازندران نوشت: »16 هفته از فصل جاری لیگ برتر گذشته 
و اشتباهات داوری علیه نساجی همچنان ادامه دارد و هر هفته 
گوار روی سرنوشت تیم اثر می گذارد و نتیجه زحمات  اتفاقات نا
باشگاه را تحت تأثیر خود قرار می دهد. نساجی در این فصل یکی 
از تیم هایی بوده که از اشتباهات داوری متضرر شده است و بعد 
از شکست مقابل فولاد با اشتباه مسلم کمک داور، حالا در بازی 
پیکان هم شاهد همین اشتباهات به اشکال دیگر بود. گواه این 
ادعا، پنالتی مشکوک علیه نساجی در دقیقه 57 بازی بود که باز 
هم نتیجه را به ضرر تیم تغییر داد تا دوباره نساجی از دریافت سه 
امتیاز کامل بازی هایش محرو م بماند. باشگاه نساجی بار دیگر از 
فدراسیون فوتبال و کمیته داوران تقاضا دارد به هر شکل ممکن 
جلوی این ناعدالتی ها را بگیرد و نتایج بازی ها با این حوادث 

سریالی به ضرر باشگاه تعیین نشود«.

بیــنالمــلل
    اتحادیه فوتبال کره جنوبی حکم اخراج یورگن کلینزمن از 
سرمربیگری تیم ملی این کشور را صادر کرد. »مونگ جیو چانگ« 
رئیس اتحادیه فوتبال کره جنوبی رسما اعلام کرد که یورگن 
کلینزمن از سرمربیگری تیم ملی فوتبال این کشور برکنار شده 
است. وی با ابراز تاسف از عدم برآورده کردن انتظارات در جام 
ملت های آسیا  و ناامید کردن هواداران گفت: من همه انتقادات 
وارد شده به خودم و فدراسیون فوتبال کره جنوبی را می پذیرم و 
عذرخواهی می کنم. پس از پایان جام ملت های آسیا، فدراسیون به 
بررسی عملکرد تیم ملی پرداخت و نظارت مختلف درباره سرمربی 
را بررسی کرد. پس از بررسی همه جانبه، سرانجام فدراسیون کره 
جنوبی تصمیم به تعویض سرمربی تیم ملی گرفت. وی ادامه 
داد: کلینزمن نتوانست انتظاری که از توانایی مربیگری و رهبری 
تیم ملی کره جنوبی داشتیم، نشان بدهد؛ مانند مدیریت بازی، 
مدیریت بازیکنان و نگرشی که منجر به رقابت در تیم ملی شود. 
تیم ملی فوتبال فراتر از یک تیم ورزشی، تیمی است که جمهوری 
کره را نمایندگی می کند و حمایت و توجه مردم را به خود جلب 
می کند و این انرژی را به مردم بازمی گرداند. این شرایط باید ادامه 
داشته باشد. رئیس اتحادیه فوتبال کره جنوبی عنوان کرد: زمان 
ساماندهی مجدد تیم ملی فرا رسیده است. اتحادیه فوتبال کره 
جنوبی بلافاصله روند تعیین سرمربی بعدی تیم ملی را برای 
هدایت در دور دوم از مرحله مقدماتی رقابت های جام جهانی 
آغاز خواهد کرد. کره جنوبی در رقابت های جام ملت ها آسیا پس 
از صعود از مرحله گروهی، موفق به شکست عربستان و استرالیا 

شد، اما در مرحله نیمه نهایی با نتیجه 
2 بر صفر به اردن باخت و از صعود به 

فینال باز ماند. پس از حذف این تیم، 
درخصوص  اخباری  همچنین 

درگیری برخی بازیکنان در 
شد  ح  مطر اردو  داخل 

و حتی عذرخواهی »لی 
»سون  از  این«  کانگ 

به  را  مین«  هیونگ 
دنبال داشت.

کادر فنی پرسپولیس اقتدار لازم را ندارد 

ک در هفته  تیم فوتبال پرسپولیس مقابل آلومینیوم ارا
شانزدهم لیگ برتر تن به شکست داد. تیم  پرسپولیس با 
رفتن یحیی گل محمدی دچار حواشی زیادی شده و مشکل 
اساسی نیز نداشتن مدیریت فنی قوی روی نیمکت است. 
همین مسئله مهم و حیاتی در تیم باعث شده تا نتایج را هم از 
دست بدهد. همچنین بازیکنان  با استرس بازی می کنند، چون 
کنون پرسپولیس در بحران قرار دارد و در ساق های پای  هم ا
بازیکنان این مسئله دیده می شود.   مشکلات در خط دفاعی 
نیز مشهود بود و مهاجمان نیز در خط حمله زهردار نبودند. 
نهایتاتیمی که می خواهد قهرمان شود، نباید امتیازات را به 
راحتی مقابل تیم های میانه جدول از دست بدهد. زمانی که 
پرسپولیس در تعطیلات نیم فصل در امارات اردوی آماده سازی 
برپا کرده بود، دیدار تدارکاتی این تیم با الشباب را دیدم و در 
آنجا هم گفتم حتی با اضافه شدن ملی پوشانش با این نوع 
سیستم مشکل خواهد داشت.  پرسپولیس دو بازی تدارکاتی 
ک  در تعطیلات نیم فصل و یک بازی رسمی مقابل آلومینیوم ارا
گذار کرد. این نتایج  در لیگ برتر برگزار کرد که هر سه بازی را وا
گر این  برای تیم بزرگی مثل پرسپولیس اصلاخوب نیست و ا
تیم بزرگ بخواهد در دیدارهای آینده نتیجه بگیرد باید شیوه 
بازی هایش طوری باشد که رو به جلوتر و سرعت بیشتری داشته 
باشد. دیگر مشکل پرسپولیس این است که اقتدار لازم از سوی 
کادر فنی که در رأسش سرمربی قرار دارد دیده نمی شود. چون 
تا حالا این اقتدار را از سرمربی ندیده ام.   بازیکنان پرسپولیس 
در برگشت ها هماهنگی لازم را ندارند و بین خطوط و نقاط 
مختلف فاصله زیاد است. پرسپولیس از نظر مهره هیچ مشکلی 
ندارد و با همین نفرات هم می تواند یک پای قهرمانی باشد. به 
بهترین شکل از تمامی خطوط دفاع، هافبک و فوروارد استفاده 
نمی شود و ارتباط وجود ندارد. باید هر چه سریعتر مشکلات 

فنی پرسپولیس برطرف شود.

محمودکلهر
کارشناسفوتبال

ک است! شمسایی: »نشست« برخی بازیکنان خطرنا
وحید شمسایی سرمربی تیم ملی فوتسال 
همزمان  حضور  که  است  معتقد  ایران 
چالشی  به  تیم  این  در  باتجربه  بازیکنان 

میان آنها تبدیل نمی شود.

   نظارت بر لیگ برتر 
گفت وگو با تسنیم،  وحید شمسایی در 
کادر فنی تیم ملی فوتسال  درباره نظارت 
ایران بر لیگ برتر فوتسال اظهار داشت: 
کاملازیر نظر داریم. در دوره قبلی  لیگ را 
بازیکن  چهار  فقط  آسیا  ملت های  جام 
تجربه شرکت در این مسابقات را داشتند، 
اما ملی پوشان حالا صاحب تجربه شده اند. 
فهرست اولیه تیم ملی را بر مبنای تکمیل 
بودن بازیکنان و نبود نوسان در عملکرد آنها 

اعلام می کنیم.

   اعلام لیست تیم ملی 
وی در مورد زمان اعلام لیست تیم ملی 
 2024 آسیا  ملت های  جام  برای  فوتسال 
بیان کرد: روز 9 اسفند باید لیست اولیه را 

به کنفدراسیون فوتبال آسیا )AFC( تحویل 
بدهیم. یک هفته پیش به ما اعلام کردند 
با  سالن هایی  در  آسیا  ملت های  جام  که 
پوشش پارکت برگزار می شود که نمی دانم 
. در ایران سالن  این پارکت ها سُر است یا خیر
قم از جنس پارکت است که خیلی سُر است. 
سالن های پاس قوامین و هندبال تهران 
هم پارکت است و باید با کیفیت پارکت های 

تایلند آشنا شویم.

   تمرین روی پارکت 
سرمربی تیم ملی فوتسال ایران درباره 
لزوم کسب آمادگی ملی پوشان برای بازی 
روی پارکت تصریح کرد: سفال منش )مربی 
تیم ملی( با مدیر تیم ملی ویتنام صحبت 
کرد تا در تورنمنت ویتنام روی پارکت بازی 
کنیم و بازیکنان، آمادگی ذهنی بازی روی 
روی  باید  کنند.  کسب  را  کف پوش  این 
پارکت تمرین کرد تا متوجه کیفیت آن شد. 
شمسایی انتخاب 14 بازیکن نهایی ایران 
برای جام ملت های آسیا را بسیار دشوار 

دانست و خاطرنشان کرد: مصدومانی چون 
امیرحسین داودی را داریم که باید ببینیم 
کنون یک بازی  چه شرایطی پیدا می کنند. تا
هم از دست مان در نرفته و نمی خواهیم حق 
بازیکنی پایمال شود. برخی بازیکنان خیلی 
اخیر  هفته های  در  و  کرده اند  »نشست« 
فرصت کمی برای بازی داشتند که این نکته 
ک است. ما 10 روز به بازیکنان  بسیار خطرنا
استراحت می دهیم و اردوی تیم ملی را از 24 

اسفند آغاز کنیم.

   اسپانیایی ها 
وی با اشاره به وضعیت چهار لژیونر تیم 
ملی ایران که حضور آنها در جام ملت های 
آسیا در هاله ای از ابهام قرار دارد، به تسنیم 
گفت: ما نام چهار لژیونر را در فهرست قرار 
می دهیم،  اما از آمدن آنها به جام ملت ها 
بی اطلاع هستیم. اصولی صحبت های لازم 
را انجام داده و من با مربی تیم احمدعباسی 
)وینیا آلبالی( حرف زدم. سفال منش هم با 
مربی پالما )تیم حسین طیبی، سالار آقاپور و 

مسلم اولادقباد( صحبت کرده است. همان 
که پنج ماه قبل می زدند، الان هم  حرفی 
می زنند! وی در مورد انتخاب کاپیتان تیم 
ملی فوتسال در زمان حضور همزمان علی 
اصغر حسن زاده و حسین طیبی خاطرنشان 
سفیدی  سنگ  و  طیبی  حسن زاده،  کرد: 
بزرگان تیم هستند و به همراه سپهر محمدی 
سابقه زیادی دارند. بزرگانی چون حیدریان 
و معصومی در کاپیتانی جلوتر از من بودند 
خیلی ها  آمدند.  دیگری  کاپیتان های  و 
کاپیتان  اما  نمی بستند،  کاپیتانی  بازوبند 
کنون به این مسئله فکر نکرده  تیم بودند. تا
بودم. سرمربی تیم ملی فوتسال کشورمان 
گر کسی  در ادامه اظهارات خود بیان کرد: ا
جدابافته  تافته  کاپیتانی  برای  را  خودش 
بداند، در تیم من جا ندارد. همچنین به 
نظرم بازیکنان اینقدر بزرگ هستند که جایگاه 
خود را می دانند. حسن زاده، طیبی، سنگ 
سفیدی، احمدعباسی، درخشانی و رفیعی 
هربار کاپیتان بودند، فوق العاده کار می کردند. 
کسی کاپیتان است که بازوی کمکی ما باشد.

نیازمند: مقابل الهلال تنبیه شدیم 
سپاهان و الهلال در چارچوب مرحله 
یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان آسیا به 
مصاف هم رفتند که این دیدار در نهایت 
با شکست سه بر یک سپاهان همراه بود. 
پیام نیازمند درباره باخت سپاهان مقابل 
الهلال اظهار کرد: اول از همه به بچه های 
تیم خسته نباشید می گویم. می خواستم 
از هوادارانمان عذرخواهی کنم. می دانم 
که امروز با هزار امید و آرزو آمدند ولی خب 
که نتیجه می توانست جوری  فکر می کنم 
دیگری رقم بخورد. فقط متاسفم و انشاالله 
به  را  خوبی  نتیجه  آینده  هفته  بتوانیم 
دست آوریم تا نتیجه امروز را جبران کنیم. 
او در رابطه اخراج دانشگر از زمین و 10 نفره 
شدن سپاهان افزود: یک سری اتفاقات و 
خ می دهد و یک سری از تیم ها  اشتباهات ر

با تجربه هستند و بازیکنان خیلی خوبی 
دارند. موفقیت این تیم ها در طی سال های 
و  می کنند  هزینه  نیست؛  علت  بی  اخیر 
گذشته ایجاد  تفاوت هایی در چند سال 
شده است. باید مقابل چنین تیم هایی 
گر از  کرد: ا اشتباه نکنیم. نیازمند اضافه 
می کردیم  استفاده  موقعیت هایمان 
می توانستیم الهلال را شکست دهیم. مقابل 
کردن  این دسته از تیم ها شانس اشتباه 
ندارید و با کوچک ترین اشتباه بزرگ ترین 
تنبیه را تجربه می کنید. سنگربان سپاهان 
گران زن در این  در رابطه با حضور تماشا
بازی گفت: تنها نکته مثبت امروز این اتفاق 
بود و از این بابت خوشحال شدیم که برای 
اولین بار تیم محبوبشان را از نزدیک دیدند. 
امیدوارم این اتفاق برای بازی های لیگ 

هم تداوم داشته باشد. او درباره غایبان 
گر اشتباه نکنم محمد  ح کرد: ا تیمش مطر
جواد حسین نژاد را خواهیم داشت. هادی 
نخواهیم  را  دانشگر  محمد  و  محمدی 
داشت. انشاالله با تمام پتانسیل و توانمان 
چیز  همه  بکنیم.  جبران  را  امروز  نتیجه 
امکان پذیر است. بازیکنان با کیفیت خوبی 
غ از مسائلی که خودتان می دانید؛  داریم فار
هزینه هایی که می شود. هفته بعد با تمام 
قوا مقابل الهلال به میدان می رویم و باید 
دید خدا چه می خواهد. در چنین بازی های 
بزرگ باید از حداقل  موقعیت ها بیشترین 
استفاده را کرد، در غیر این صورت تنبیه 
کنش به  می شوید که ما تنبیه شدیم. او در وا
سوالی در رابطه با جام ملت های 2023 گفت: 
بچه ها به اندازه کافی در مورد جام ملت ها 

صحبت کردند. متاسفانه کارمان با افسوس 
کنم با حسرت  و حسرت تمام شد و فکر 
تمام کردن این تورنمنت ها بخشی از وجود 
فوتبال است. از همین امروز باید شروع کرد. 
تفاوت ها را می توان در بازی های بزرگ مثل 
لیگ قهرمانان متوجه شد و از زیرساخت ها 
باید زودتر اقدام کرد. دوست نداریم که در 
سال های بعد تفریحی به لیگ قهرمانان 
برویم. دوست داریم با قدرت برویم. نیازمند 
در رابطه با عصبانیت بازیکنان سپاهان 
نسبت به سوت های داور گفت: قابل پیش 
بینی بود. چون نسبت به داور شناخت 
داشتیم و همان داور دیدار ایران و قطر 
که روی  را نمی زد  بود. یکسری سوت ها 
اعصابمان بود. اهل سوت زدن نبود. ولی با 

وجود VAR صحنه بحث برانگیزی نیست.

دروازه بان نامدار تاریخ فوتبال عربستان و آسیا از فدراسیون 
فوتبال کشورش خواست سرمربی الهلال را جانشین مانچینی در 

تیم ملی کند. 
محمد الدعایه در برنامه دورینای تلویزیون عربستان در پی 
پیروزی 3 بر یک الهلال برابر سپاهان در دور رفت مرحله یک هشتم 
نهایی لیگ قهرمانان آسیا گفت: امیدوارم ژرژ ژسوس )سرمربی 
الهلال( به تیم ملی بیاید و هدایت این تیم را بپذیرد. به نظرم 
فدراسیون فوتبال عربستان باید در این زمینه با باشگاه الهلال 

صحبت کند، زیرا سرمربیگری تیم ملی مهمتر از باشگاه است. 
این اسطوره فوتبال عربستان خاطرنشان کرد: تیم ملی فوتبال 

عربستان در مسابقات مقدماتی جام جهانی 2026 به مربی همانند 
گی های لازم برخوردار است. او  ژسوس نیاز دارد، زیرا او از تمامی ویژ
علاوه بر احترام به بازیکنان، قدرت شخصی، نظم فنی و دستیاران 
خوبی دارد. امیدوارم ژسوس جایگزین مانچینی در تیم ملی 
عربستان شود.  محمد الدعایه افزود: روبرتو مانچینی مربی خوبی 
است اما برای تیم ملی عربستان گزینه خوبی نیست. این در حالی 
است که ژرژ ژسوس پیش از جوانان به بازیکنان بزرگ تیمش احترام 
می گذارد و این همان چیزی است که تیم ملی عربستان به آن نیاز 
دارد. در این صورت اتفاق های اخیر تیم ملی در جام ملت های آسیا 

تکرار نخواهد شد. 

الدعایه 
خواستار جانشینی 
 سرمربی الهلال
 با مانچینی شد


